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Tag gerne en snak om korrekt aflivning med jeres landmænd. Mere end  

5 % af de køer, der skydes med boltpistol afblødes ikke. Det viser vores seneste opgørelse fra oktober måned (se 

figuren nedenfor). Det er en kraftig stigning sammenlignet med de tre foregående opgørelser.  

For at sikre dyrevelfærden, også i forbindelse med aflivning, undersøger vi jævnligt stikprøver af alle køer og 

kalve, der bliver indleveret til DAKA. Efter hver undersøgelse er resultatet blevet offentliggjort, og der er blevet 

gjort opmærksom på, hvordan man afliver korrekt. Samtidig har alle kvægbrugere, der har indleveret ikke-korrekt 

aflivede dyr, fået et brev der understreger nødvendigheden af at afbløde. Alle kvægbrugere burde derfor være 

bekendt med hvordan aflivning foretages. Vi bringer en artikel om de seneste resultater i KvægNyt fredag den 2. 

december. Planche om korrekt aflivning kan findes her https://www.landbrugsinfo.dk/…/Sundhed-og-

dyrevelfaerd/Side… 
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